
Oświadczenie złożone 

przez senator Andżelikę Możdżanowską 

na 64. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 listopada 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra finansów Mateusza Szczurka 

Szanowny Panie Ministrze! 

Wiele samorządów z terenu województwa wielkopolskiego ma ograniczone możliwości finansowania 

nowych inwestycji. Problem wynika z wcześniejszych zobowiązań finansowych, które zostały przeznaczone 

na uzyskanie środków europejskich. W całej Polsce ciągle brakuje inwestycji infrastrukturalnych. Pewnym 

rozwiązaniem może być Fundusz Infrastruktury Samorządowej powołany do życia na mocy umowy między 

Bankiem Gospodarstwa Krajowego i spółką Polskie Inwestycje Rozwojowe. Fundusz ten rozpocznie działal-

ność w pierwszym kwartale przyszłego roku i będzie wspierać finansowanie inwestycji infrastrukturalnych 

potrzebnych w województwach, powiatach i gminach. Ma on być dla samorządów narzędziem zapewniają-

cym niezbędne współfinansowanie inwestycji realizowanych w ramach nowej perspektywy finansowej 2014–

2020. W związku z tym zwracam się o udzielenie przez Pana Ministra odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Na jakich zasadach fundusz będzie udzielał wsparcia samorządom? 

2. W jakich inwestycjach samorządowych fundusz będzie mógł wspierać samorządy? 

3. Kiedy należy zgłaszać chęć przystąpienia do programów, które będzie realizował fundusz? 

4. Na jakiej wielkości środki można liczyć w związku z realizacją nowych zadań? 

Z poważaniem 

Andżelika Możdżanowska 

 




